

In search of Iraqi women who are interested in participating in a friendship group with longtime Minnesotan women.

Women will meet monthly in each other's homes to share common interests, stories and develop friendships. Interpreters can be provided, so women do not need to speak English, although this is a very good venue for women to practice their English.

This is sponsored by the Iraqi American Reconciliation Project

في البحث عن نساء عراقيات مهتمات بالمشاركة في تكوين مجموعة صداقة طويلة الأمد مع نساء مينيسوتا. ستجتمع النساء شهريا في منازل بعضهن البعض لتبادل المصالح المشتركة، والقصص و تكوين الصداقات. من الممكن توفير مترجمين حتى لا تضطر النساء التحدث باللغة الإنجليزية، على الرغم من أن هذا مكان مناسب جدا للنساء من أجل ممارسة اللغة الإنجليزية. هذا المشروع برعاية مشروع المصالحة العراقية و الأمريكية.



For more information, Arabic speakers can contact IARP at 763-710-0427 or English speakers can contact Sue Johnston at 612-203-0379 or suejohnston4633@msn.com.

للمزيد من المعلومات، بإمكانك التواصل مع الناطقين على ARPباللغة العربية من على إARPباللغة العربية من أو التواصل مع سو جونسون للغة الإنجليزية على suejohnston4633@msn.com أو 612-203-0379

https://reconciliationproject.org 2021 E. Hennepin Ave. Suite 200 Minneapolis, MN 55413